
Protokoll - Styrelsemöte IFK Arvidsjaur Hockey 

2025-04-22 

 

Närvarande: Malin Nyström, Johnny Tuoma, Sara Granström  

 

Mötet öppnas 
 

Val av justerare: 

 

Godkännande av dagordning 

Godkänns och läggs till handlingarna. 

 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

 

Ordförandes rapport 

 

Ekonomiska rapporter 

 

Uppdrag från årsmöte 

 

Våra lag och ledare 

Möte mellan ledare och tränare efterfrågas i början av maj. Då efterfrågan från bl.a Malå 
kommit kring hur vi tänkt dela upp våra lag och vilka lag vi kommer att ha till nästa 
säsong. Detta möte blir torsdag 8/5 kl.19.00. 

Förfrågan om ersättning vid utbildning har tagits upp och vi beslutar att om man i 
samband med utbildningstillfället mister inkomst kan någon form av ersättning betalas 
ut. Om detta blir aktuellt görs överenskommelse mellan berörda parter.  

 



Fastighet: 

Johnny fixar så vi har ny städutrustning till nästa säsong.  

Elon har gett en offert på att fixa en ny förstärkare på cirka 10 000 kr, vilket vi godkänner.   

Förfrågan från A-laget om att få bidrag till att rusta upp deras omklädningsrum har 
beviljats á 10 000 kr.  

Kommunsamarbete: 

Johnny kontaktar kommunen gällande möjligheten att starta upp ishallen tidigare till 
kommande säsong.  

 

Försäljning/ Lotterier: 

 

Sponsorer:  

Vi har fått erbjudande om sponsring från Swoosh, sponsoransvarig är informerad om 
detta.  

 

Ansvarsfördelning förening: 

Inför kommande säsong behöver vi se över posterna i styrelsen och vilka som kommer 
bli kvar. Vi behöver ny ordförande och mest troligt också ny administratör samt att det 
ska finnas representanter från samtliga lag i styrelsen.  

 

Övriga Frågor:  

Valberedningen ges i uppdrag att samordna inför årsmötet, det behövs ny ordförande, 
ledamot, administratör, domaransvarig och kioskansvarig.  

Det behövs en styrelsemedlem från varje lag.  

Det vore bra om vi kunde få någon/några TKH-ansvarig som tog på sig att starta upp och 
hålla i första föräldramötet samt stötta med övriga frågor i början av säsongen.   

 

Nästa styrelsemöte: 

Onsdag 4/6 kl.19.00 årsmöte.  

 


